



DE CHARVILLE FRÈRES

COGNAC

#TheGoldenAgeOfCognac

Extra Old Single Estate

Grande Champagne – 1^{er} cru de Cognac



Ce Cognac est issu de la *Grande Champagne*, 1^{er} cru de Cognac. Ce terroir singulier, gage de qualité, est sublimé par notre production *Single Estate* (provient d'un seul viticulteur). C'est un équilibre subtil qui le rend exclusif et authentique.

Le *Extra Old* (XO) est un assemblage de Cognacs d'âges différents, dont le plus jeune a passé au minimum 15 ans en fût de chêne. Sa puissance aromatique épicee, son rancio gracieux et riche vous délivreront le plaisir pur digne des meilleurs Cognacs.

This Cognac is made from *Grande Champagne*, 1^{er} Cru de Cognac. This unique terroir, who is a guarantee of quality, is enhanced by the *Single Estate* production (from a single winemaker). It is a subtle balance that makes it exclusive and authentic.

The *Extra Old* (XO) is a blend of Cognacs of different ages, the youngest of which has spent at least 15 years in oak barrels. Its spicy aromatic power, its graceful and rich rancio will deliver you the pure pleasure worthy of the best Cognacs

40%		40%	
15 à 25 ans en fût de chêne français		15 to 25 years in French oak barrels	
Rouge-brun vif avec des reflets dorés		Bright red-brown with golden highlights	
Grande puissance aromatique avec des arômes de cuir et d'épices tels que le curry, le clou de girofle, la noix de muscade et le café. Belles notes de fruits confits .		Great aromatic power with aromas of leather and spices such as curry, cloves, nutmeg and coffee. Beautiful notes of candied fruit.	
Rond et souple, délivrant un rancio élégant et gracieux. Son arrière-gout remarquable est riche en vanille et en notes grillées.		Round and supple, delivering an elegant and graceful rancio. Its remarkable aftertaste is rich in vanilla and toasted notes.	